

Title (en)

Insulating protective material particularly for the protection of buildings and method of its manufacture.

Title (de)

Isolierschutzmaterial, insbesondere für den Bautenschutz, und Verfahren zu dessen Herstellung.

Title (fr)

Matériau de protection isolant notamment pour la protection de constructions et procédé pour sa fabrication.

Publication

**EP 0405546 A1 19910102 (DE)**

Application

**EP 90112349 A 19900628**

Priority

DE 3921397 A 19890629

Abstract (en)

The building protection sheet comprises at least one protective material layer (1), which essentially comprises granules (4) which are produced from a flexible natural and/or synthetic substance. This protective material layer (1) is applied to a perforation-resistant, tearable and stretchable underlay/inlay (2) on one or both sides, in each case by means of a layer of adhesive waterproofing material (3), which at the same time forms a waterproofing layer. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Bautenschutz-Bahn umfaßt wenigstens eine Schutzmaterialschicht (1), die im wesentlichen aus einem Granulat (4) besteht, das aus elastischem Natur- und/oder Kunststoff hergestellt ist. Diese Schutzmaterialschicht (1) ist auf einer perforationsfesten, reiß- und dehnfähigen Unterlage/Einlage (2) ein- oder beidseitig durch jeweils eine Schicht aus klebendem Abdichtungsmaterial (3) aufgebracht, die gleichzeitig eine Abdichtungsschicht bildet.

IPC 1-7

**E04D 5/12**

IPC 8 full level

**E04D 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04D 5/12** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 8903704 U1 19890518
- [Y] FR 2286929 A1 19760430 - SIPLAST SOC NOUVELLE [FR]
- [A] DE 8813535 U1 19881215
- [A] DE 8904333 U1 19890524
- [A] US 3761190 A 19730925 - THANING A
- [A] GB 888651 A 19620131 - RUBEROIDWERKE AG
- [A] GB 1032964 A 19660615 - RUBBEROID COMPANY LTD
- [A] DE 1151108 B 19630704 - RUBEROIDWERKE AG
- [A] CH 111511 A 19250817 - STAehler WILLY [CH]

Cited by

DE102018209482B3; NL1037987A; DE202010007976U1; EP3581825A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0405546 A1 19910102; EP 0405546 B1 19950201**; AT E118057 T1 19950215; DE 3921397 A1 19910110; DE 59008396 D1 19950316

DOCDB simple family (application)

**EP 90112349 A 19900628**; AT 90112349 T 19900628; DE 3921397 A 19890629; DE 59008396 T 19900628